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1. Valg af referent: Chriss 

2. Valg af ordstyrer: Kristian 

3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

4. Opdatering fra Kassereren (Basal betalingskonto): 

● Vi har tidligere forsøgt at få kontaktet banken med henblik på at få oprettet en basal 

betalingskonto uden held. Vi vil forsøge os igen og være mere insisterende, da det vil 

hjælpe meget på foreningens økonomi. 

● Det godkendte budget blev gennemgået for at besvare et par spørgsmål. 

5. Opfølgning på generalforsamlingen (Bla. underskrivelse af dokumenter): 
● Vedtægterne og et par andre småting på hjemmesiden skal opdateres. Der er blevet 

fundet en dato iblandt bestyrelsen hvor dette bliver gjort i den nærmeste fremtid. 

● Vi fik underskrevet et par dokumenter som skal sendes til Aalborg Kommune. 

● Vi er i den situation at der kun er 4 i bestyrelsen, ifølge vedtægterne er det stadig 

muligt for os at fortsætte, men vi har i tilfælde af stemmelighed besluttet at formanden 

har det sidste ord. 

6. Manga event på biblioteket: 
● Vi har en idé om at afholde et event i samarbejde med hovedbiblioteket i Aalborg hvor 

vi vil kontakte dem snarest muligt for at drøfte mulighederne. 

7. Databedrageri sagen: 
● Efter svar fra fogedretten har vi drøftet mulighederne herfra. Bestyrelsen arbejder 

stadig på sagen. 

8. Bestyrelsens mål for året: 
● Vi kunne godt tænke os at skabe mere opmærksomhed for foreningen bla. ved at 

besøge andre foreninger. Vi vil også undersøge mulighederne for at få et nyt banner, 

da det gamle desværre er gået i stykker. 

● For at få økonomi til flere af disse ting har vi hørt at der er mulighed for at søge 

diverse fonde for støtte. Dette vil vi helt sikkert kigge nærmere på. 

 



9. Eventuelt: 

● Vi har ikke planer om at benytte kulturbroen længere, da vi er blevet glade for 

lokalerne ved hovedbiblioteket, så derfor vil vi få afhentet de materialer vi har 

opbevaret i Kulturbroen snarest muligt. 


